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ZASTUPNIČKO PITANJE 

 

 

Pitanje za Premijera I Vladu KS 

Zašto još uvijek nije formiran Ured Vlade Kantona Sarajevo za podršku 
Srebrenici. 

 

Obrazloženje: Skupština KS je usvojila Zakon o posebnim programima KS 
za memorijalizaciju genocida, podršku povratku i razvoju Srebrenice, 
pomoći žrtvama i porodicama žrtava genocida nad Bošnjacima zaštićene 
zone Ujedinjenih nacija Srebrenica u aprilu 2022. godine,  

Shodno ovom zakonu predviđeno je osnivanje Ureda Vlade Kantona 
Sarajevo za podršku Srebrenici . Po Zakonu taj rok je bio 60 dana. 

Budžetom za 2023 godinu predviđena je budžetska stavka za ovaj ured u 
značajnom iznosu. Ušli smo u posljednji kvartal ove godine a ovo nije 
realizirano. Pitanje je Zašto nema realizacije I da li se uopšte radi bilo šta 
po ovom pitanju?  Kada će se realizirati obaveze prema Srebrenici shodno 
usvojenom zakonu? 

 

 

 

Zastupnik Prof.dr.Ilijaz Pilav 

 
 


